北歐華人基督教會 奧斯陸福音堂
Nordic Chinese Christian Churh in Oslo

歡迎大家參加1月26日新春崇拜
Welcome to worship Sunday January 26

Geitmyrsveien 7D, 0191 Oslo, 22 46 97 22, www.scccoslo.wordpress.com
銀行戶口 Account no：3000 18 07923. Vipps 號碼：13030
1.
 歡迎、鳴鐘響 Welcome、Bell ringing
2.
詩班獻詩 Choir：

揚聲讚美耶和華 Lift up your voice






上帝宏恩與年俱增
3.
宣召 Call to worship
4.
詩歌敬拜 Hymes：

讓讚美飛揚（普通話）





頌讚你 Hallelujaa（廣東話）





活出愛（普通話）
5.
讚美禱告  Praise & Prayer 

6.
讀經：


舊約：詩篇 Psalm 146：1 - 10

Scripture reading

新約：羅馬書 Romans 16：25 – 27
7.
唱詩 Hymns：

輕輕聽（普通話）
8.
講道：

題目：過年好在哪里？

Sermon

Topic：Topic：What is good to have the new year



經文 Verses：耶利米哀歌 Lamentations 3：22 - 26
9.
回應詩歌 Hymns：
活出愛（普通話）
10.
奉獻、代禱  Offerings、supplication
11.
主禱文、三一頌、祝福 The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions
12.
歡迎及家事分享  Welcome and Announcement
講道經文 Sermon Verses：耶利米哀歌 Lamentations 3：22 - 26
3:22  我們不致消滅，是出於耶和華諸般的慈愛；是因他的憐憫不致斷絕。
3:23  每早晨，這都是新的；你的誠實極其廣大！
3:24  我心裡說：耶和華是我的分，因此，我要仰望他。
3:25  凡等候耶和華，心裡尋求他的，耶和華必施恩給他。
3:26  人仰望耶和華，靜默等候他的救恩，這原是好的。

******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



→
為農曆2019年神豐富的恩典和看顧感恩，為新年繼續仰望神。



Thank God for the rich grace and provision for the 2019, and we continue 

to pray for  God’s blessings and guidance for the New Year to come.


→
為武漢肺炎的急救工作及不斷蔓延的趨勢禱告，求主憐憫，

保守，也加力量和智慧給醫護人員，救主團隊和政府部門。

Pray for the emergency rescue work of Wuhan coronavirus victims

and its spreading trend. Pray for the Lord's mercy and protection,

and for his increase strength and wisdom to the medical staff, the

support teams and government agencies.
家園訊息 Announcement
→
歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜！Welcome to the Sunday

worship service！祝大家新春快樂。Happy Chinese New Year!

→
2020-2023年教會主題：在充滿活力的教會中作主真門徒 - 委身，

蛻變，更新！The Theme of the Year 2020-2023: Becoming True

Disciples of Jesus in a Living Church -Committed, Transformed, Renewed. 
→
教會茲定於2020年2月23日（星期日）主日崇拜後，舉行年初

會友大會，敬請各會友預留時間出席。根據教會章程第七章

7.2.4 ＂會友若要提出討論事項，須有最少另外兩位會友和議，

於年會前最少一個月以書面提交執事會處理。”Our first Church

Member Annual Meeting will be arranged on Sunday, February 23, 2020 

right after the Sunday Service, welcome and set the date for it. According

to our church regulations Term 7.2.4, if any members have a case wish to

be discussed on the annual meeting, he/she must be with the recommendation

of at least two members to propose to the Deacon Board in writing at least

one month before the annual meeting.



→
今年復活節4月9-11日，禮拜四到禮拜六，計畫舉行全教會的

培靈會，大家一起靈修禱告，彼此有更多的認識，在主裏建立更深

的友誼和關係，陳牧師今年將與大家一起過復活節。請弟兄姊妹提前

預留時間，詳細內容稍後再報。April 9-11, Thursday to Saturday during

the Easter holidays,, we will plan to have a spiritual revival camp for the

whole church, everyone is well come. Through spiritual sharing and pray

together, to get to know each other better and to build a deeper friendship

and relationship in the Lord. Pastor Chen will also join this year. Please

reserve the time in advance, and the details will be reported later.
崔立醫生關於預防武漢肺炎的特別提醒：
Dr. Cui Li's Special Reminder on Preventing Wuhan coronavirus：

各位挪威的弟兄姊妹和朋友們們，這次武漢冠狀病毒肺炎，類似於2003的薩斯，那次因為早期認識不夠，未及時重視，現在雖然國內逐漸已經認識到其嚴重性，但是，部分區域已經呈現蔓延的態勢，醫學並無特殊有效的方法治療，只能靠預防和阻斷。具體提醒如下：1. 對於回中國過年，旅遊的朋友，最有效的方法是，儘量減少朋友之間的所有的春節期間的不必要的所有大型活動及聚會； 2，如果國內回挪威，請一律自己在家觀察7天； 3，有任何發熱等症狀，及時就診，第一時間告訴醫生自己曾經到過中國或者接觸過中國回來的朋友或親人。 4. 在公共場所不要揉眼睛，揉鼻子，儘量不要打噴嚏，這些都會損害呼吸道粘膜，從而讓病毒進入。如果呼吸道粘膜不受損傷，病毒侵入的機會可以減少90％。5. 另外在公共場所，以及從公共場所回家要用含酒精的消毒液仔細擦手。

Dear brothers, sisters and friends in Norway, this time Wuhan Coronavirus is similar to SARS in 2003, but it was not recognized in time because of insufficient early recognition. Although its severity has gradually been recognized in China, and is already widely spread, and has not found  effective treatment. It can only be prevented and blocked by preventing it before hand. The specific reminders are as follows: 1. For friends who return to China for the Chinese New Year and travel, the most effective way is to minimize all unnecessary large-scale activities and parties during the Spring Festival between friends; 2. If you return to Norway from China, please keep yourself at home for 7 days to observe the condition; 3. If you have any symptoms such as fever, go to the doctor immediately and tell the doctor openly that you have been to China or have contacted friends or relatives who have returned from China. 4. Do not rub your eyes and nose in public places, and try not to sneeze. These will damage the respiratory mucosa and allow the virus to enter. If the respiratory mucosa is not damaged, the chance of virus invasion can be reduced by 90%. 5. In public places, and when going home from public places, wipe your hands carefully with alcohol-based disinfectant.
